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Interpelláció

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Mit vár a kormány a bevándorlási különadó bevezetését ől?” címmel az egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (I1.24.) OGY határozat 121 . § (1) bekezdése
alapján interpellációt kívánok benyújtani a szakterületileg illetékes Varga Mihály
pénzügyminiszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgyűlés már februárban megtárgyalta a Stop Soros törvénycsomagot, de a döntés t
április 8-a utánra halasztotta azért, hogy az emberek a választásokon err ől is dönteni tudjanak.
A választópolgárok tehát nem csak az elmúlt közel egy évtizedben elért eredményekr ől ,
hanem az előttünk álló legnagyobb kihívásról, a migrációs válság kezelésér ől is döntöttek
áprilisban. Az éredményt mindenki ismeri, a magyar emberek immár harmadszor adta k
kétharmados felhatalmazást a Fidesz-KDNP pártszövetségnek .

A kormány eddig több száz milliárd forintot áldozott hazánk határainak védelmére a
költségvetésből . Minden szervezet, amely az illegális migrációt segíti és támogatja, növeli a
védekezésre fordítandó kiadásokat és ez által kárt okoz a költségvetésnek, a magyar
embereknek.

Az emberek már számtalanszor kinyilvánították, hogy elutasítják hazánk kulturális, nyelvi é s
vallási berendezkedésének megváltoztatására irányuló törekvéseket . Az ilyen tevékenységek
megakadályozását szolgálja a bevándorlási különadó bevezetésére vonatkozó javaslat is .

Az illegális migrációt anyagilag támogató szervezetek társadalmi felel ősségvállalásának
érvényre juttatását szolgálja a Pénzügyminisztérium javaslata. Az ilyen tevékenységet végző
szervezetek számára különadó fizetési kötelezettségét ír el ő a javaslat akkor, ha pénzbeli vagy
vagyoni jellegű juttatásban részesítenek olyan szervezetet, amely közvetlenül vagy közvetve ,
meghatározott tevékenységgel elősegíti a bevándorlás növekedését. Az adó mértéke az annak
alapjául szolgáló pénzbeli vagy vagyoni jelleg ű juttatás 25 százaléka lesz .



A javaslat azt a célt szolgálja, hogy a Soros György által pénzelt szervezetek ne folytathassá k
tovább káros tevékenységüket . Ezek a szervezetek nem a rászorulókat segítik, hanem káro s
tevékenységet szerveznek, erre buzdítanak és közben hazugságokat terjesztve jelentgetik fő l
külföldön Magyarországot.

Soros aktivistái bár csak pár százan vannak, úgy próbálják feltüntetni magukat, mintha a z
egész magyarországi civil társadalmat képviselnék. Ezek a szervezetek széls őséges
nézeteikkel, megkérdőjelezik a nemzetek létjogosultságát, a hagyományos, valódi európa i
értékeket a családok, valamint a házasság intézményének tekintetében és támogatják az
illegális migrációt. Ezért mindenképp indokolt fellépni az általuk folytatott tevékenység ellen .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár nem tudjuk, hogy Soros György szervezetei vagy mások mennyi pénzt adnak a
Magyarországon tevékenykedő vagy magyarországi szervezeteknek a migráció támogatására ,
sejtjük, hogy ez nem lehet kevés . Az is világos, hogy a támogató szervezetek maj d
megpróbálnak kibújni az adókötelezettség alól .

A kérdésem az, hogy miképp lehet utolérni a jog eszközével e szervezeteket, illetve, hogy a
bevándorlást segítő támogatások adóztatásából befolyó bevételt az állam milyen célra fogj a
fordítani ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . június ,,20,,, .
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